
 

We konden kennis nemen van de verschillende acties uit 2023. 

Als eerst introduceerde het bestuur in 2023 een vuilnisbakkenplan, waarbij medewerkers 

van de technische dienst regelmatig vuilbakken scannen om data te verzamelen. Het is 

momenteel nog onduidelijk hoe deze informatie verwerkt zal worden. Meer details volgen… 

Ondanks de verdeling van 350 zakasbakjes, blijft het probleem van sigarettenpeuken op 

straat groot. Er wordt gewerkt aan een peukenplan om dit probleem in het stadscentrum 

aan te pakken. Wij kijken alvast uit naar de inhoud van het plan. 

Er is een bijenhotel gemaakt bij Qworzo. Wij stelden de vraag of er hiervoor was 

samengewerkt met Merksplasse Biebond. De optimale positionering van het hotel richting 

het zuiden, wat momenteel niet het geval is. De gemeente overweegt het hotel een 

kwartslag te draaien en om meer veldbloemen te zaaien.  

De gemeente houdt bij hoeveel bomen er worden geplant in Merksplas. Burgers kunnen zelf 

plantactiviteiten doorgeven of de gemeente informeert zodra zij hiervan op de hoogte zijn. 

Ook hier is nog wel wat werk aan de winkel. 

Momenteel zijn er 45 laadpalen in Merksplas. Dit aantal moet in 2030 tot 128 opgetrokken 

worden. De specifieke locaties voor nieuwe laadpalen zijn nog niet bepaald, we moeten dit 

dus nog verder opvolgen.  

De milieuraad heeft over dit verslag nog geen vergadering bijeengeroepen. We vonden zelfs 

geen enkel verslag van 2023 terug van deze adviesraad. 

 

In het jaarverslag konden we enkele zaken lezen over de gemeenschapsdienst die burgers 

kunnen doen bij het verkrijgen van een leefloon. Het bestuur is hier op ons voorstel mee aan 

de slag gegaan. De gemeente heeft gekeken naar verschillende gemeentediensten zoals de 

groendienst, de bibliotheek en de kinderopvang. Momenteel is er iemand aan de slag in de 

bib. Voor de begeleiding kijkt men naar de VDAB, maar ook naar de maatschappelijk 

assistent van het OCMW en iemand van de werkplaats zelf. Het wordt casus per casus 

bekeken. 

 

Ook armen te kort kwam aan bod in het verslag. Het bestuur vindt dat er een geringe groei 

is, een moeizame matching, enzovoort. Onze gemeente gaat hier nog wel verder aan werken, 



 
maar de toeleiding die vanuit het sociaal huis gebeurt, verloopt zeer moeilijk. Of er op het 

moment nog buddy’s actief zijn in onze gemeente kon men niet meteen antwoorden. 

 

De Aziatische hoornaar is een invasieve uitheemse soort, wat betekent dat ze hier is verzeild 

geraakt en mogelijk problematisch is voor onze natuur, landbouw en onze volksgezondheid. 

De Aziatische hoornaar is hier ondertussen gevestigd en uitroeien lukt niet meer. We moeten 

ermee leren omgaan en de overlast zo laag mogelijk houden. Daarom worden er in het 

voorjaar in heel Vlaanderen selectieve vallen geplaatst om ontwakende koninginnen af te 

vangen en zo nieuwe nesten te vermijden.  

We stelden de vraag wat Merksplas gaat doen om dit probleem aan te pakken. Volgens het 

bestuur wordt dit gecoördineerd door de provincie. Er zijn vallen verdeeld naar imkers en 

naar de gemeente zelf. Op de vraag waar deze dan juist zijn geplaats, kon de burgemeester 

niet antwoorden. Hij zal dat nog navragen. Ook werkt men samen met de vespawachters. Zij 

zoeken naar de nesten van de hoornaars. Ze kunnen ook beroep doen op onze brandweer 

die hier de verantwoordelijkheid heeft voor de hele regio. Ze zijn er voor opgeleid. 

 

In de briefwisseling zagen we een brief  in verband met de bezorgdheid rond de 

toegankelijkheid van het gemeentehuis. We hebben deze bezorgdheid ook al eerder geuit. 

In de begroting zagen we dat er twee nieuwe deuren ingeschreven staan voor het 

gemeentehuis en het gemeenschapscentrum. We stelden hierover de volgende vragen: is er 

al een zicht op de plaatsing van deze deuren? Over welke deuren gaat het precies? Zijn deze 

nu wel toegankelijk voor iedereen? 

Het staat in de begroting, dus de deuren komen er dit jaar nog ergens, wanneer is nog niet 

duidelijk. Het bestuur is nu aan het kijken welke deuren men gaat plaatsen, zodat de 

toegankelijkheid voor iedereen wordt gegarandeerd. We zijn al lang vragende partij en willen 

dan ook graag de suggestie meegeven om dit samen met INTER te bekijken, gezien zij over 

de juiste kennis  en expertise beschikken. Op die manier kan er meteen een juiste deur 

geplaatst worden 

Het tweede probleem was de lift aan het onthaal. Een elektrische rolstoel kan niet op de lift. 

We vroegen of hier een oplossing voor gezocht kan worden, zodat de diensten voor iedereen 

toegankelijk zijn in de toekomst.  

De gemeente heeft een mobiel pakket besteld, zodat ze eender waar en wanneer 

vingerafdrukken kunnen nemen. Op die manier kunnen medewerkers naar beneden komen 



 
en kan iedereen geholpen worden. Mogelijks wordt er nog een rolstoel voorzien die wel op 

het liftje kan.  


